



CURRAO

Urban chaos ska and nu folk

The Berlin-based band CURRAO composed of international musicians presents their energetic stage performance with their special kind of world pop, ska and folk in with songs in German, Berlin Slang, Italian, French and English. The singer and frontman Tom Baumann focuses on lyrics that illustrate that cosmopolitan flair and typical vibe of his hometown Berlin with both critical and admiring tone, telling entertaining stories about broken glass in the parks and love in the tramway, homeless clochards in front of 5 star hotels as well as joyful jumps into the river Spree.

www.currao.berlin

www.currao.bandcamp.com

www.facebook.com/curraoberlin

www.instagram.com/tom_currao

contact

curraoberlin@gmail.com

YOUTUBE

<https://www.youtube.com/watch?v=aWsEUHk8gDI>

<https://www.youtube.com/watch?v=yXdl0Tu49xQ>

CURRAO

Urban chaos ska and nu folk



BERLINER SCHNAUZE mit KOSMOPOLITISCHEM HERZ

Die aus internationalen Musikern bestehenden Berliner Band präsentiert ihre Energie geladene Bühnenshow mit ihrem speziellen Mix aus World Pop, SKA und Folk. Ihr Frontmann Tom Baumann trällert Songs auf Deutsch, Französisch, Italienisch und Berliner Slang mit Texten, die den kosmopolitischen Flair und aktuellen Hype seiner Heimatstadt Berlin mit kritischem und gleichzeitig bewunderndem Ton illustrieren. Songs über Glasscherben im Park, Liebe in der Tram, Obdachlose vor 5 Sterne Hotels und glückserfüllende Sprünge in die Spree, immer zum Mitschwoofen und Abzappeln

www.currao.berlin

www.currao.bandcamp.com

www.facebook.com/curraoberlin

www.instagram.com/tom_currao

contact curraoberlin@gmail.com

YOUTUBE

<https://www.youtube.com/watch?v=aWsEUHk8gDI>

<https://www.youtube.com/watch?v=yXdl0Tu49xQ>

